

MICROSPORT® C-LIGHT 2.0 RC



Your mobile light bulb with integrated infrared remote control.

C-LIGHT 2.0 RC is the **ULTIMATE** solution for your mobile lighting requirements when here is no powerplug available.

Switch the bulb **ON, OFF** and dim the light with the integrated infrared remote control.

Operate multiple C-LIGHT 2.0 light bulbs with only one remote control.

The integrated, environment friendly Li-Ion rechargeable batteries provide up to 8 hours of light.

Recharge your mobile light bulb and the remote control via any USB-connection over 500 times and save hundreds of batteries to protect our environment.

Ihre mobile Glühbirne mit integrierter Infrarot Fernbedienung

Das C-LIGHT 2.0 RC ist **DIE** praktische Beleuchtungslösung, wenn mal keine Steckdose zur Verfügung steht.

Einschalten, Ausschalten und Dimmen Sie die Glühbirne mit der Infrarot Fernbedienung.

Kontrollieren Sie mehrere C-LIGHT 2.0 Glühbirnen mit nur einer Fernbedienung.

Die integrierten, umweltfreundlichen und wiederaufladbaren Li-Ion Akkus liefern bis zu 8 Stunden Licht.

Laden Sie ihre mobile Glühbirne und die Infrarot Fernbedienung über jede USB-Verbindung. Bei über 500 möglichen Ladevorgängen sparen Sie hunderte Batterien und schonen so die Umwelt.

other MICROSPORT products/
weitere MICROSPORT Produkte

GPS Navigation
evidenceGPS for hiking, trekking and (mountain)-biking

PowerPack
Mobile, solar power-supply for your security.

Altimeter Watches / Höhenmesser elements/Outdoor Computer
Altimeter, Barometer, Compass, Thermometer.
verde/arancia rechargeable
Mobile weather station/altimeter with Li-Ion technology.

Speedometer/Tachometer
In-Line Skate Speedometer
Just replace one wheel and off you go!

Tent Illumination/Zeltbeleuchtung
Power + light source for your tents

MICROSPORT Outdoor Electronics, Wearable Electronics, Wireless Communication, OEM

Grüntal 10a, 81925 München, Germany, phone +49 89 30725599, fax +49 89 30725598,
www.microsport.de, info@microsport.de

 **MICROSPORT**[®]
OUTDOOR ELECTRONICS

CLEAN 2.0
REMOTE CONTROL



Your mobile Light Bulb for Outdoors with integrated remote control